
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 5 / 2024 06. 05. 2024 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Chalupová Zita, PhDr., Mutinová Kateřina, RNDr., Čáslava Dušan, Smyčka Zdeněk,
Galuszková Dana, MUDr. Ph.D. MBA, Přerovská Jarmila, Vejrosta Dan, Kürfurstová Božena,
Kochová Veronika, Ing.

Hosté: Jiří Bartík z Apoštolské církve

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. Pavlovický Svátek matek
2. Parkování u NP Bělidla
3. Stojany na kola
4. STO na rohu ulic Veverkova a Chválkovická

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Odstavené vozidlo ve Sladovní ulici - V realizaci
Starší požadavky
Zápis č. 12/2023 ze dne 11. 12. 2023: Výjezd v Čadově ulici - V realizaci
Zápis č. 12/2023 ze dne 11. 12. 2023: Chodník v Železniční ulici - Vyřešené
Zápis č. 1/2024 ze dne 08. 01. 2024: Trávníky v Luční ulici - V realizaci
Zápis č. 2/2024 ze dne 05. 02. 2024: Úprava zeleně - V realizaci

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. Pavlovický Svátek matek byl včas připraven. Proběhl v neděli 12. 5. 2024. Počasí přálo, soutěžilo necelých
100 dětí, celkem se zúčastnilo kolem 300 lidí. Všichni byli spokojeni.
2. Na podnět občanů předala KMČ dotaz ohledně možnosti parkování u NP Bělidla. Nyní má věc na starosti
náměstek primátora Ing. arch Tomáš Pejpek. Občané budou o vývoji situace informováni.
3. KMČ byla požádána, aby vytipovala v Pavlovičkách lokality pro umístění stojanů na kola. Navržena jsou tato
místa: u hřiště v Lindnerově ulici, u hřiště v Kampelíkově ulici, u školy v Gorkého ulici, u hospody Na pile, u NP
Bělidla, snad k vyměnění u samoobsluhy Hruška. Mají-li občané ještě nějaký další tip, mohou ho napsat na
adresu kmc19@olomouc.eu nejpozději do 25. 5. 2024.
4. Členové KMČ stále nemají konkrétní informaci, jak se bude postupovat u rekonstrukce chodníku a stanoviště
tříděného odpadu na rohu ulic Chválkovické a Veverkovy. Záleží na ní úprava přilehlého zeleného prostranství,
na niž má KMČ vypracovanou studii zeleně.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl



7 Nové požadavky

1 Cyklostezka

Členové KMČ požadují informaci, jak se vyvíjí situace ohledně budování cyklostezky za humny od ZŠ Gorkého
po Chválkovickou ulici.

2 STO na rohu ulic Chválkovické a Veverkovy

Členové KMČ požadují informaci, jaký bude postup u rekonstrukce chodníku a stanoviště tříděného odpadu na
rohu ulic Veverkovy a Chválkovické. Vyřešení této situace je důležité kvůli úpravě přilehlého zeleného
prostranství.

3 Graffiti na domku na konečné tramvaje v Edisonově ulici

Členové KMČ požadují od Radima Schuberta z odboru kultury informaci, jak se vyvíjí zapojení KMČ Pavlovičky
do Street art festivalu a vytvoření graffiti na domku na konečné tramvaje v Edisonově ulici. Pan Schubert osobně
přislíbil vše domluvit a zařídit na jednání předsedů KMČ se zástupci jednotlivých odborů magistrátu.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 5 / 2024

Datum schválení zápisu: 13. 05. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Chalupová Zita, PhDr.

Zapsal/a:
Chalupová Zita, PhDr.

Ověřil/a:
Mutinová Kateřina, RNDr.


